

# 證書

符合個人資料保護標準依據

## ISO/IEC 27701: 2019

安全技術—用於隱私資訊管理之 CNS 27001 及 CNS 27002 延伸-要求事項及指導綱要  
本證書之有效性以 ISO/IEC 27001 證書(證書編號: 44 121 25822102 & ISMS297)持續有效, 並完成必要之追查稽核及重新驗證稽核為前提。  
驗證機構台灣德國北德技術監護顧問股份有限公司特此證明,  
依據 ISO/IEC 27701: 2019 標準進行的稽核、評估和驗證決定的結果, 該組織

智生活科技股份有限公司  
台中市北區太原北路 130 號 11 樓



採用符合 ISO/IEC 27701: 2019 標準要求, 並且在本驗證 3 年有效期間內將對符合性進行監督。

範圍

本公司技術研發處之「智生活 (SmaDay) APP」註冊會員於生活服務訂單預約之個人資料保護作業。  
依據適用性聲明書 2025-12-10 (版次 2.0)

證書編號 PIMS423-27701-024  
稽核報告編號 IT-423

證書有效期始 2026-02-11  
證書有效期至 2028-02-16  
首次驗證 2026-02-11



請訪問我們的證書資料庫, 以驗證此證書的有效性。

台北, 2026-02-11

Lie-Teng Chang

驗證機構之台灣德國北德技術監護顧問股份有限公司

台灣德國北德技術監護顧問  
股份有限公司  
台北市大安區敦化南路二段  
333 號 9 樓 A1 室  
tuv-nord.com/tw

# Certificate

Conformity of Personal Information Protection as Defined per  
**ISO/IEC 27701: 2019**

**Security techniques - Extension to ISO/IEC 27001 and ISO/IEC 27002 for privacy information management - Requirements and guidelines**

The validity of this ISO/IEC 27701 certificate is contingent upon the continued validity of the referenced ISO/IEC 27001 certificate (Certificate Registration No. 44 121 25822102 & ISMS297) and the successful completion of required surveillance and recertification audits.

The Certification Body TÜV NORD Taiwan Co., Ltd. hereby confirms as a result of the audit, assessment and certification decision according to ISO/IEC 27701: 2019, that the organization

**SmaDay Technology Co., Ltd.**  
**11F., No. 130, Taiyuan N. Rd., North Dist.,**  
**Taichung City 404516, Taiwan (R.O.C.)**

operates in accordance with the requirements of ISO/IEC 27701: 2019 and will be assessed for conformity within the 3 year term of validity of the certificate.

Scope

**Personal data protection operations for registered members of the “SmaDay App” under the Technical R&D Department in relation to lifestyle service order reservations.**

**As per the Statement of Applicability of 2025-12-10 (version 2.0)**

Certificate Registration No. PIMS423-27701-024  
Audit Report No. IT-423

Valid from 2026-02-11  
Valid until 2028-02-16  
Initial certification 2026-02-11



Visit our database to verify the validity of this certificate.

Taipei, 2026-02-11

*Lie-Teng Chang*

Certification Body at TÜV NORD Taiwan Co Ltd.

**TÜV NORD Taiwan Co., Ltd.**  
RM. A1, 9FL., No. 333,  
Tung-Hua S. Rd., Sec. 2,  
Taipei, Taiwan  
tuv-nord.com/tw

TÜVNORD

TÜV NORD Taiwan Co., Ltd.

ISO/IEC 27701

tuv-nord.com/tw

